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U Zagrebu, 18.3.2024. 

 

Poštovani predsjedniče, 

u skladu s odredbom članka 148. Poslovnika o radu Gradske skupštine Grada Zagreba, dostavljam 
zastupničko pitanje koje molim dostaviti gradonačelniku Grada Zagreba, g. Tomislavu Tomaševiću i 
pročelnici Gradskog ureda za upravljanje imovinom grada i stanovanje, gđi. Željki Grgić. 

 

Predmet: Projekt CUPOVZ-a razdoblje od 01.06.2021. – 01.03.2024. 

Poštovanje,  
 
S obzirom na iznimnu važnost projekta Centralnog uređaja za pročišćavanje otpadnih voda, interesira me 
kakvi su rezultati rada Gradskog ureda za upravljanje imovinom grada i stanovanje u razdoblju od 
01.06.2021. (početka mandata aktualnog gradonačelnika) pa do 01.03.2024.  
 
Stoga molim precizne odgovore na slijedeća pitanja: 
 
1. Kakvi su ukupni rezultati glede uknjižbe u razdoblju 01.06.2021. do 01.03.2024.?  
2. Kakvi su ukupni rezultati glede rješavanja imovinsko-pravnih odnosa u razdoblju od 01.06.2021. do 
01.03.2024.?  
3. Koliko je još ostalo neriješenih nekretnina u imovinskopravnom smislu kada se promatra cjelokupan 
projekt CUPOVZ-a (dakle, ploha centralnog uređaja, Crpna stanica Mičevec, Čulinečka cesta i svi kanali)? 
4. Koliko je još ostalo neuknjiženih nekretnina kada se promatra cjelokupan projekt CUPOVZ-a? 
5. Koji je pretpostavljeni rok u kojem bi se cjelokupan projekt CUPOVZ-a mogao završiti u imovinsko-
pravnom smislu i u smislu uknjižbe? 
6. Koliko djelatnika Vašeg ureda će biti angažirano na poslu završetka cjelokupnog projekta CUPOVZ-
a? Molim navesti imena djelatnika koji će biti angažirani. 
7. Koliko djelatnika vašeg ureda je do sada bilo angažirano na rješavanju imovinskopravnih odnosa i 
uknjižbe i kakvi su rezultati njihovog rada?  
Molim za svakog pojedinog djelatnika posebno iznijeti podatke - rezultate rada i u segmentu uknjižbe i u 
segmentu imovinskopravnog rješavanja. Napominjem, da sam i ranijih godina tražila taj podatak, ali ga 
nisam dobila.  
8. Molim grafički prikaz svih trasa sa stanjem riješenosti na dan 01.03.2024.? Napominjem da sam i 
ranijih godina tražila taj prikaz, ali ga nisam dobila. 
 

S poštovanjem, 
 

Dina Vasić, dipl.oec., MBA, v.r. 
Zastupnica Gradske skupštine Grada Zagreba 
dina.vasic@zagreb.hr  
 

O tome obavijest: 

1. Stručna služba Gradske skupštine Grada Zagreba 


